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KÖZGYŰLÉSI JEGYZŐKÖNYV 
 
mely készült a SPARTACUS VITORLÁS EGYLET 2016. március 30. napján 18.30 órakor az 
Unitef ’83 Zrt. (1119 Budapest, Bornemissza tér 12.) tárgyalójában megtartott évi rendes 
Közgyűlésén.  
 
Dr. Horváth István üdvözli a megjelenteket és megállapítja, hogy a közgyűlés nem határozatképes. 
 
Dr. Horváth István 18.30 órakor megnyitja a megismételt közgyűlést. A rendes tagok közül 26 fő 
jelent meg és 13 fő képviselteti magát (összesen 39 szavazati jog). 
 
Dr. Horváth István javasolja, hogy a közgyűlés válassza meg levezető elnöknek Ignácz Károlyt. 
Szavazásra jogosultak száma 39 fő. 
 

1/2016.03.30. Határozat 
 

A közgyűlés a levezető elnököt 1 tartózkodással és 38 igen szavazattal megválasztotta az 
előterjesztésnek megfelelően. 

 
Ignácz Károly köszönti a Tagságot és javasolja, hogy a közgyűlés válassza meg a Szavazatszámláló 
Bizottság tagjainak Alibán Andrást, D’Albini Andrást, és Szépfy Zsombort. 
Szavazásra jogosultak száma 39 fő. 
 

2/2016.03.30. Határozat 
 

A közgyűlés a Szavazatszámláló Bizottság tagjait 3 tartózkodás mellett 36 igen szavazattal 
megválasztotta az előterjesztésnek megfelelően. 

 
Ignácz Károly javasolja a jegyzőkönyv vezetésére Máthé Mariant. 
Szavazásra jogosultak száma 39 fő. 
 

3/2016.03.30. Határozat 
 

A közgyűlés a jegyzőkönyv vezetőt 39 igen szavazattal megválasztotta az előterjesztésnek 
megfelelően. 

 
Ignácz Károly a jegyzőkönyv hitelesítőinek javasolja Bóna Gábort és Tenke Tibort. 
Szavazásra jogosultak száma 39 fő. 
 

4/2016.03.30. Határozat 
 
A közgyűlés a jegyzőkönyv hitelesítőit 3 tartózkodás mellett 36 igen szavazattal megválasztotta 

az előterjesztésnek megfelelően. 
 
A levezető elnök ismerteti a napirendi pontokat, mely eltér az előzetesen kiküldött napirendtől. 
Horváth István az Egylet négy éves programjának előterjesztését, valamint beszámolóját az Egylet 
2015. évi évadjáról egy napirendi pontban kívánja előadni. Az Alapszabály módosítás lekerül a 
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napirendről, mivel pályázat benyújtása miatt lett volna esedékes, de a kiírás miatt a pályázatra nem 
vagyunk jogosultak. 
Visy László az Év legénysége díj jelölést – Domokos András kérésére – megváltoztatta, így két 
versenyzőre lehet szavazni titkos szavazással. Erdélyi Béla javasolja még egy fő jelölését a díjra. Visy 
László a díj alapítója ezt nem javasolja és tájékoztatja a tagságot, hogy a következő években a 
jelölteket előzetesen tájékoztatni fogja és kéri a jelölés elfogadását. 
Ignácz Károly ismerteti a napirendi pontokat. 
 

 
1. Az Egylet négy éves (2015-2019) programjának előterjesztése és beszámoló az Egylet 2015. évi 

évadjáról 
Előadó: Dr. Horváth István 

2. Beszámoló 2015. évi gazdálkodásról és a 2016. évi gazdasági terv 
Előadó: Szépfy Márton 

3. Ellenőrző Bizottság jelentése a 2015. évről 
Előadó: Ignácz Károly 

4. 2016. évi tagdíjak és a belépési díj javasolt mértékének előterjesztése: 
Tagdíj felnőtt: 184.000 Ft 
Tagdíj ifjúsági (24 éves korig) és szépkorú (75 év felett): 92.000 Ft 
Belépési díj: 2.300.000 forint 

Előadó: Dr. Horváth István 
5. Tagfelvétel 

Előadó: levezető elnök 
6. Az Év kormányosa, az Év legénysége, az Év ifjúsági sportolója, az Év csillaghajósa és  

„A közösségért végzett munkáért” díjak átadása 
Előadó: levezető elnök 

7. Egyebek 
 
A napirend egyéb módosítására, kiegészítésére javaslat nem érkezett. 
Szavazásra jogosultak száma 39 fő. 
 

5/2016.03.30. Határozat 
 

A közgyűlés a napirendi pontokat 39 igen szavazattal elfogadta. 
 
 
1. Napirendi pont 
Az Egylet négy éves (2015-2019) programjának előterjesztése és beszámoló az Egylet 2015. évi 
évadjáról 
Előadó: Dr. Horváth István 
 
Egy évvel ezelőtt került sor a tisztújításra, az Elnökség tagjai közt területenként felosztottuk a 
feladatokat. Két egymást követő évben is a Spartacus lett Magyarországon a legeredményesebb klub. 
Ifjúsági versenyzőink közül három nevet szeretnék kiemelni: Erőss Loránt Laser 4.7 hajóosztályban, 
De Jonghe Arthur Optimist ifi hajóosztályban, Jeney Máté Optimist serdülő hajóosztályban Magyar 
Bajnokságot nyert a Spari dicsőségére. További Magyar Bajnokaink: 470-es hajóosztályban a Gyapjas 
tesvérek, Repülő Hollandiban Majthényi-Domokos páros, Star hajóosztályban a Gereben testvérek, 
Melges 24 osztályban Bakóczy Róbert–Rozsnyay Domonkos – Takácsy Levente – Takácsy Kristóf, 



SPARTACUS VITORLÁS EGYLET 
Közgyűlési jegyzőkönyv 2016. március 30. 

 
 
…………………………..……….……    ……………………………….. 
 Máthé Marian jegyzőkönyv vezető Bóna Gábor hitelesítő 

 
 

………………….…………………. 
 Tenke Tibor hitelesítő 
 

Sudár Regatta hajóosztályban: Vigh András - Demjén Péter - Osváth Márton. Külföldi sikereink: FD 
EB és VB Majtényi Szabolcs – Domonkos András 1. hely, FD EB Majthényi – Domokos páros 1. 
hely, Süli András – Papp Dávid 6. hely, Star EB Tenke Tibor – Bezeréti Miklós 5. hely. Ifjúsági 
nemzetközi helyezések: 470 junior VB Gyapjas testvérek 5. hely, OP VB csapatversenyen a nemzetek 
ragsorában 2. helyet szerzett csapatunk, Laser 4.7 VB Tenke Áron 10. helyen végzett. Nyertesek 
külföldön: Optimist hajóosztályban De Jonghe Arthur, 420-as hajóosztályban Takácsy Lilla – Varga 
Zsófia, Laser 4.7 hajóosztályban Tenke Áron és Argay Balázs is kiemelkedő teljesítményt nyújtott. 
Húsvétkor felavattuk az új réztáblát, melyre mostantól az ifjúsági EB és VB 1-6. helyezettek nevei is 
felkerülnek. 
Telephasznosításért felelős elnökségi tag Forintos Róbert és Horváth István. A telepen végzett 
felújítási- és karbantartási munkálatok közül kiemelném: takarítás, levélgyűjtés, általános teleprend 
kialakítása; ereszcsatornák tisztítása; téli hajótárolás kialakítása; nyugati stég, fürdőlépcső kivétele; 
hajók, épületek téliesítése. Javítási és fejlesztési jellegű munkák az alábbiak voltak: szeméttároló 
udvar kialakítása; gépjármű bejárónál és a klubház mellett kiszáradt fa kivágása; Bahart keleti kapu 
javítása; klubház nagyterméből a bárpult elbontása és elszállítása; kikötői oszlopok áthelyezése a 
kikötő helyek számának változása nélkül; kőfelrakás az észak-nyugati partfalon; nyugati nagy sólya 
kivétele és szerkezetének átalakítása, elgörbült rács-elemek kiegyenesítése (a munkák egy része 
áthúzódik az idei évre); elkorhadt büféajtó javítása is hamarosan elkészül. 10 évvel ezelőtt történt 
telepfejlesztés kapcsán a konyha-büfé és apartmanok építése megvalósult. A star hangár fölötti 
versenyzői szobák kialakítására nem került sor, de a korábbi engedély alapján már nem 
megvalósítható, mivel a balatonföldvári területfejlesztési terv korlátok közé szorítja a teleprendezést. 
A híd védetté nyilvánítása során a közvetlen környezetében külsőleg nem változtatható (klubház 
épület). Gereben Petya javasolja a kikötőhelyek bővítését a Baharttal együttműködve. A 
teleprendezéshez megvalósítási tervet kell készíteni, költség- és időfaktor kijelölésével. A 2017-ben 
lejáró apartmanok megújításából befolyó bevételt telepfejlesztésre kívánjuk felhasználni. 
Hazai- és nemzetközi versenyek szervezése Gereben Mátyás feladata. 2015-ben két nemzetközi 
versenyt rendeztünk: Star District és Csoki Kupa. Öt világversenyre pályáztunk, ebből kettőt 
megnyertünk: Finn VB 2017-ben és Laser Radial EB 2018-ban. A Finn VB prezentációs költségeire a 
Magyar Turizmus Rt „sport nagyköveti támogatását” - 1.500eFt - sikerült elnyernünk, köszönet érte 
Gereben Matyinak. A Finn VB megrendezésére különös figyelmet kell fordítanunk, mert az Olimpia 
miatt nagy figyelmet fordít rá a világ. Ezúton is kérem klubtagjaink segítségét, mely a rendezéshez 
nélkülözhetetlen. Hazai versenyeknél törekszünk a versenyeinken indulók népesebb részvételére. 
Média belső- és külső kapcsolatok felelőse Visy László, aki ombudsmani tevékenységeket is ellát. 
Neki kell jelezni az észrevételeket, és ő továbbítja az illetékesek felé. Megújult hírlevélben 
tájékoztatjuk a tagságot, bevezetésre került a WatsApp alkalmazás ahol Marian jóvoltából a húsvéti 
telepnyitónkon készült képeket láthatjátok. Weboldalunk folyamatosan frissül, Facebook oldalunk is 
átalakult. Pintér András közreműködésével elkészült a klubot bemutató kisfilm az Egyletről, mely 
nélkülözhetetlen a világversenyek rendezési jogának pályázásához, valamint a hazai támogatók és 
üzleti partnerek számára. 
Pályázat és szponzorációs tevékenység felelőse D’Albini András. Célunk a pályázatok folyamatos 
figyelése. Sajnos a falubusz pályázat – Alapszabály módosítás vált volna szükségessé – olyan 
területekre korlátozódik, melyeken nem tudunk indulni. Elkészültek a szponzorációs felhívásaink, 
eredményesen sikerült a Finn VB, FD és Star OB, valamint az Utánpótlás Bajnokságra szponzort 
szereznünk. 2016-ban a Raiffeisen Kupa (ifi és nagyhajós), GrECo Kupa és az Unitef Kupa ismét 
szponzorált versenyeink lesznek. Új támogatónk neve alatt a MET Kupa (előző években Spartacus) 
versenyünket rendezhetjük, köszönöm Szépfy Marcinak. A Bejárható Magyarország program 
keretében a Magyar Vitorlás Szövetségen keresztül a tagszervezetek is pályázhatnak. Szeretnénk 
utánfutót, kisbuszt és motorost vásárolni, valamint a 29-er hajóosztályt fejleszteni. 
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Ifjúságnevelés felelőse Tenke Tibor. A minőségi versenyzés az Egylet kultúrájának meghatározó 
része. Az ifjúsági versenyvitorlázás célja az ifjúság nevelése, a sport által történő, valós megmérettetés 
lehetőségének biztosítása, a versenyszellem, az Egylet hírnevének fenntartása és Egylet 
hagyományainak továbbvitele. Az ifjúsági versenyvitorlázást az Egylet azzal a szándékkal is 
támogatja, hogy az Egylet jövőbeni tagságát a vitorlázással az Egylet kereteiben megismerkedő 
fiatalokkal bővítsük. Kiemelkedő hagyományokkal rendelkezünk a magyar vitorlás versenysportban. 
Az elmúlt évek során az ifjúsági vitorlázás az Egyletben mind létszámában, mind minőségében 
örvendetesen fejlődésnek indult. Az Egylet dominálja a hazai ifjúsági versenyzést és az egyesület 
történetében példanélküli, több hajóosztály által érintett nemzetközi sikereket mutatott fel. Az Egylet 
jelentős anyagi támogatást nyújt az ifjúsági vitorlázásfejlesztéséhez. Az ifjúsági vitorlázást az „Ifjúsági 
program, utánpótlás nevelés 2016” utánpótlás koncepció tárgyalja. Az ifjúsági versenyvitorlázás célja 
az ifjúság nevelése; a sport által történő, valós megmérettetés lehetőségének biztosítása; a 
versenyszellem; az Egylet hírnevének fenntartása és Egylet hagyományainak továbbvitele. Az ifjúsági 
sport hangsúlyozott célja a gyermekek nevelése, ami révén tapasztalatot szerezhetnek a sikerek és 
kudarcok elviselésében, az önmagukért és másokért felelős viselkedésben, a közösségi életben való 
részvételben és nem utolsó sorban a fair sportszellem elsajátításában. Mindezek készségek 
megszerzéséhez megfelelő gyakorlattal rendelkező edzőkre van szükség.  
Pénzügyekért felelős elnökségi tag Szépfy Márton. Pénzügyi gazdálkodásunk bevételi forrásai: 
tagdíjak, szolgáltatási díjak és támogatások. Bevezettük a pénzügyi tervezés és jóváhagyás folyamatát, 
a felelős elnökségi tagok engedélyezik a területükhöz kapcsolódó kifizetéseket. A beszállítókat 
versenyeztetjük, három árajánlat közül választjuk a számunkra kedvezőt. 
Megállapíthatjuk, hogy az Elnökség körében a területekre való felosztás jól működik. 
Mint ismert a tavalyi – az Egylet történetében példanélküli módon – sikeres versenyévadban az edzői 
prémiumok meghaladták a tervezett költségvetési keretet, ezért az ifjúsági sportért felelős elnökségi 
tag a tagokhoz fordult rendkívüli támogatás kérésével. Mindez erősíti az Egylet ifjúsági sport iránti 
elkötelezettségét, és ékesen bizonyítja, hogy számíthatunk a tagok ilyen formájú segítségére is. 
Támogatást nyújtók: Bacsó Béla, Komáromy Balázs, Dr. Marton István, Szentiványi István, Dr. 
Palócz Miklós. Az ifjúsági versenyzők és edzők nevében ezúton is köszönjük a jelentős anyagi 
hozzájárulást. 
Az elnöki beszámolóhoz és az egylet programjához hozzászólás, észrevétel nem érkezett. 
 
 
2. Napirendi pont 
Beszámoló a 2015. évi gazdálkodásról és a 2016. évi gazdasági terv 
Előadó: Szépfy Márton 
 
Az amortizáció fokozódó jelei jelentkeznek az ingatlanállományon. A költségvetésben 2-4MFt évente 
a hiányzó fedezet. A felújítási alapban 2,89MFt gyűlt össze. Versenyrendezés területén új szemléletre 
van szükség. Nincs meghatározó versenyünk a nagyhajós versenynaptárban, lényegében megszűnt a 
szponzor bázis. Mélyponton van az általunk rendezett versenyeken indulók száma. Ezek 
következménye, hogy versenyeink után szinte nulla forint marad a zsebünkben. A telep adottságait 
megfelelően kell kihasználni. Négy éve rendezünk céges napot, jelentős sikerrel. Gereben Matyi a 
versenyek szervezésére teamet állított fel, a felpörgő verseny-lobby bíztató kilátásokkal kecsegtet. 
Elmondhatom, hogy költségvetésünk stabil lábakon áll a tél után is, nem kellett korábbi befizetéseket 
kérnünk tagjainktól. Bővül a rendes tagok száma, javul a fizetési fegyelem. Idén is várjuk az SZJA 
1%-ának felajánlását, Marian küldeni fogja a tájékoztatót. Rezsicsökkentéssel 1,3MFt-ot takarítottuk 
meg a villamos energia használatával. A tervezettnél jelentősen jobb eredményt értünk el 2015-ben. 
Az Elnökség konzervatív tervezést folytat: folyamatos kontroll alatt tartjuk (területi felelős elnökségi 
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tagok bevonásával) a kiadásokat; a beszállítókat versenyeztetjük, 3-4 ajánlat közül választunk. 
Aktuális pénzügyi tartalékunk 03.27-én: 4,45Mft és 28eEUR. A mindenkori elnökség továbbra is 
fenntartja, hogy a tervtől a szükséges anyagi háttér a rendelkezésre állása esetén eltérhet, az 
Alapszabályban rögzített célok, hosszú távú fejlesztések megvalósítása érdekében. Az Egylet 
eredménycélja teljesült. Pozitív eltérést sikerült elérnünk: bevételi oldalon +33,7%, míg a kiadási 
oldalon +31%, ezzel eredményként +3,4MFt-ot könyvelhetünk el. Az eltérés főbb okai: Ifjúsági- és 
utánpótlás nevelés területen: kimagasló nemzetközi versenyek, magas célprémiumok, célzott 
támogatások, középtávon olimpia esélyes team támogatása; vállalkozás területen: elmaradó 
szponzorbevételek, versenyeink gyenge pénzügyi eredménye. A részletes gazdálkodásról elmondható, 
hogy a célzott támogatásnak köszönhetően javult az ifjúsági- és versenysport terület eredménye, a 
támogatás ellensúlyozta a kiadás bővülését. A 2016. évi gazdálkodási terv a számviteli politika és a 
korábbi évek tapasztalatán alapul. A megvalósításban jelentős kockázat nincs. Vállalkozás területen 
kedvező irányú változás esetén a telep infrastruktúráját és a nemzetközi versenylobbyt kívánjuk 
fejleszteni, illetve ezek költségkeretét növelni. 
Hozzászólás a gazdálkodási beszámolóhoz és a gazdasági tervhez nem érkezett. 
 
 
3. napirendi pont 
Ellenőrző Bizottság jelentése 
Előadó: Ignácz Károly 
 
Tavaly az a megtiszteltetés ért, hogy az Ellenőrző Bizottság az elnökének választott. Az Ellenőrző 
Bizottság Alapszabályban rögzített feladata, hogy évenként egy alkalommal átfogó ellenőrzést 
végezzen, melyről az éves rendes közgyűlésen számol be a tagságnak. Az éves vizsgálat feladatait 
szintén az Alapszabály rögzíti: az Egylet pénz- és vagyonkezelésének vizsgálata; a társadalmi 
szervezetek gazdálkodására vonatkozó jogszabályok és egyéb kötelező előírások betartásának 
ellenőrzése; a tagi kötelezettségek (tagdíj, hajótárolás stb.) befizetésének ellenőrzése; az éves mérleg 
felülvizsgálata; a gazdálkodás célszerűségének, szabályszerűségének, az előirányzott bevételek és 
kiadások teljesítésének évenkénti vizsgálata; a bizonylati fegyelem betartásának ellenőrzése; az egyleti 
tulajdon megóvása érdekében szükséges intézkedések megtételének ellenőrzése; az Egylet 
alapszabályszerű és törvényes működésének ellenőrzése. Felosztottuk az ellenőrzési feladatokat: 
Faragó Gábor szerződések; Gáborjáni-Szabó Gábor könyvelés, gazdálkodás, kikötőrend; Ignácz 
Károly alapszabályszerű működés; Pfeningberger Ottó tagi kötelezettségek; Tenke Tamás telep. Az 
EB munkáját nagyban segítette Máthé Marian a szükséges anyagok és információk megadásával, amit 
ezúton is szeretnénk megköszönni. Az Elnökség által rendelkezésre bocsátott könyvelési anyagok 
(főkönyvi kivonat, előzetes mérlegadatok) a pénzügyi és számviteli törvénynek megfelelően készültek, 
az Elnökség az Alapszabály szerint végzi munkáját. A gazdasági beszámolóból megállapítható, hogy 
az Egylet gazdálkodása megfelel az alapszabályában és más szabályzatokban rögzített irányelveinek. 
Az Ellenőrző Bizottság javasolja az elnöki beszámoló és gazdasági terv elfogadását. 2015-ben az egy 
évvel korábbihoz képest 2,5 millióval több lett a tagi kötelezettségekből származó pozitív egyenleg, 
ami teljesen mértékben a tavalyi tagdíjemelésből és a tagjelöltek belépési díjából származott. A 
korábbi évekhez hasonlóan a nyilvántartási- és beszedési rend fegyelmet mutat. Kevesebb nyereség 
származott a kikötőhely díjakból a felmerült kiadások miatt, a parkolásnál a kevesebb autó után 
befizetett díj miatt. Jelentősen több bevétel származott a különböző vendég- és szállásdíjakból, ami 
lényegében két versenyünkhöz - Csoki kupa és az Utánpótlás OB - tartozó szállásdíjból származott. 
Szintén több lett a bevétel az ifi versenyzői díjból. A tagok befizetéseinek mértéke megfelel annak az 
alapszabályi rendelkezésnek, mely szerint a tagdíjak és a tagi kötelezettségek együttesen fedezzék „az 
Egylet folyamatos alapműködéséhez szükséges várható tárgyévi kiadásokat”. Miután az egylet stabil 
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működéséhez elengedhetetlen bevételekről van szó, ezért azt javasoljuk az Elnökségnek, hogy e 
kérdésre kiemelt figyelmet fordítson, és törekedjen a szolgáltatási díjak nyilvántartási és beszedési 
rendszerét folyamatosan javítani, fejleszteni. Ezt lehetőségeinkhez mérten m i is segíteni kívánjuk, az 
ellenőrzésünk során feltárt kisebb nyilvántartási hibákat (pl. kikötőhely nyilvántartás) jeleztük, és azok 
rögtön javításra is kerültek. Az ellenőrzésnek fő megállapítása, hogy a múlt évekhez képest a 
szerződések minősége továbbra sem javult. Hiányosak, de mindenesetre elnagyoltak, némely esetben 
külső szemmel nehezen értelmezhetőek. A teljesítésigazolások – ahogy az EB (nem) látja – erősen 
hiányosak, vagy rosszul nyilvántartottak. Nem Marian feladata –bár így nagyon költséghatékonyan 
dolgozunk - a szerződések megfelelő nyilvántartása, megtalálhatósága. Véleményünk szerint a 
szerződések nyilvántartási rendszere nem kidolgozott, így nehezen követhetőek az érvényben lévő 
szerződéseink és az abban vállalt kötelezettségeink. Javasoljuk, hogy az Elnökség sürgősen és 
átfogóan foglalkozzon a szerződések kérdésével. A korábbiakat kiegészítve javasoljuk, hogy az 
Egyletnek legyenek átgondolt és elfogadott szerződésformái, meghatározott alaptartalommal. Ehhez az 
EB lehetőségeihez mérten minden segítséget megad, elsőként azt, hogy a szerződések egyenkénti 
vizsgálatáról készített részletes munkaanyagot továbbítja az Elnökségnek. Fontos szempont a 
szolgáltatási díjak arányos és igazságos megállapítása, és utána azok kötelező behajtása. Jelezni 
kívánjuk, hogy a szolgáltatási díjak alapesetben a tiszteletbeli tagjainkra is vonatkoznak, de ha 
méltányolandó okból az Elnökség ettől el kíván térni, akkor arra van lehetősége, de azt megfelelően 
elnökségi határozatban dokumentálni szükséges. A tagi elmaradások ügyében a nyilvántartás szerint a 
korábbi hátralékok rendezésre kerültek, az újonnan felmerült egy komolyabb tartozás ügyével pedig az 
Elnökség foglalkozott. Tavaly több alkalommal is kár érte az egyes eszközeinket, amelyek után 
komoly javítási költség keletkezett vagy a biztosító komoly önrészt vont le. Volt olyan eset, amikor a 
károkozás ellentételezéséről az Elnökség egyedi határozatot hozott, de véleményünk szerint mindkét 
fél részére jobb és biztonságosabb megoldás a precíz, előzetes szerződéses megállapodás. Ebben 
javasoljuk kikötni, hogy károkozás esetén a kárt vagy a biztosítási önrészt a károkozónak teljes 
egészében ki kell fizetnie. Az egyleti tulajdon megóvásával kapcsolatos adminisztráció megfelelő, 
nem indokolt kiadások nincsenek a kimutatásokban. A tárgyi leltár megfelelő. Költségvetési és 
nyilvántartási szempontból alapszabálytól eltérő működtetés nem történt. Az üzemeltetéssel 
kapcsolatos kiadások között a takarítás kiemelkedő tétel, ennek tükrében az általános tisztaságérzet a 
klubban egyes területeken (konditerem, büfé előtti terület) alacsony. A tulajdonmegóvás és a 
telepfejlesztéssel kapcsolatos kiadások kifejezetten alacsonyak a telep valós értékét tekintve, amelyet 
áttételesen mutat a könyvszerinti értékvesztés is. Javasoljuk, hogy az Elnökség dolgozzon ki 
tervet/koncepciót a telep fenntartásával és fejlesztésével kapcsolatban, amely egyrészt tartalmazza a 
stratégiai, nagy volumenű beruházásokat és átalakításokat, másrészt megoldást kínál az alapvető 
élhetőség javítására. Egy koncepció megléte jelentősen növelné a telep fejlesztésével és a 
tulajdonmegóvással kapcsolatos feladatok követhetőségét és kontrollját. Az Elnökség munkáját az 
Alapszabályban foglalt keretek és előírások között végezte. Tevékenysége jól dokumentált és 
nyilvános, amit a honlapon a tagok számára elérhető közel 50 db határozata (2015. évi) is mutat. Az 
egyes elnökségi tagokhoz tartozó, a honlapon szintén olvasható felelőségi körök jól lefedik az Egylet 
legfontosabb feladatait. Ugyanakkor teljes körű ügyvezetői alkalmazott hiányában azt javasoljuk az 
Elnökségnek, hogy az egyes elnökségi tagok által nem vagy nem teljesen „lefedett”, de fontos közös 
felelősségű feladatokra (pl. gazdálkodás, szerződések stb.) is megfelelő figyelmet fordítson. 
Horváth István megköszöni az Ellenőrző Bizottság és az Elnökség munkáját. A honlapra az elnökségi 
határozatok felkerültek, üléseink nyilvánosak, azokon bárki részt vehet. A legkülönbözőbb 
szerződéseink vannak, jogszabályilag nem mindig tudunk beleszólni (pl. Raiffeisent készen kapjuk). 
Elnökségi határozatban intézkedtünk az alkalmazottaink által okozott károkozásról. A teleppel 
kapcsolatosan forráshiánnyal küszködünk, de az elmúlt hónapokban jelentős felújítások történtek. 
Ignácz Károly levezető elnök további hozzászólás hiányában szavazásokra kéri a Közgyűlést. 
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Szavazásra jogosultak száma 39 fő. 
 
 

6/2016.03.30. Határozat 
 

A közgyűlés az Egylet négy éves programját 39 igen szavazattal elfogadta. 
 

7/2016.03.30. Határozat 
 

A közgyűlés az elnöki beszámolót 6 tartózkodás mellett 33 igen szavazattal elfogadta. 
 

8/2016.03.30. Határozat 
 

A közgyűlés a 2015. évi gazdálkodási beszámolót és a 2016. évre előterjesztett gazdasági tervet 8 
tartózkodás mellett 31 igen szavazattal elfogadta. 

 
9/2016.03.30. Határozat 

 
A közgyűlés az Ellenőrző Bizottság jelentését 2 tartózkodás mellett 37 igen szavazattal elfogadta. 
 
 
4. napirendi pont 
2016. évi tagdíjak és a belépési díj javasolt mértékének előterjesztése: 

Tagdíj felnőtt: 184.000 Ft 
Tagdíj ifjúsági (24 éves korig) és szépkorú (75 év felett): 92.000 Ft 
Belépési díj: 2.300.000 forint 

Előadó: Dr. Horváth István 
 
Elnökségi ülésen az a döntés született, hogy a szolgáltatási díjakat nem változtatjuk, ez alapján a 2015. 
évben érvényes díjak fizetendők 2015. évben. A belépési díj összegére javasoljuk a Közgyűlésnek, 
hogy ne változtassunk. Tagdíj vonatkozásában a felnőtt tagdíjat 10.000 Ft-tal az ifjúsági- és szépkorú 
tagdíjat 5.000 Ft-tal javasoljuk emelni. 
Marton István: Komoly bevételi forrás az új belépők által fizetendő belépési díj. Amennyiben 
tagjainktól vásárolják, nem áttekinthető a bevétel. 
Horváth István szerint követhető, mert átruházás során a vevő az Egyletnek fizeti be a tagság értékét, 
melyből 20% az Egyletben marad. 
Marton István: Saját bevételi forrásáról mond le az Egylet azzal, hogy tagság eladását közvetíti. 
Tenke Tibor a hozzászólásában felvázolja, hogy a belépéssel kapcsolatban lehetőség van az 
Alapszabály módosítására. Aki el szeretné adni tagságát, a saját érdekeit képviseli. Amennyiben nem 
eladható/átruházható a tagság nem lesz igény a belépésre. 
Csillag Katalin nemtetszését fejezi ki, nem kerülhetnek hátrányba azok a tagok, akik a klubot 
alapították. 
Horváth István: A telepet annak idején az alapító tagok vásároltál meg az Okisztól és a Baharttól. 
Akkor megfogalmaztuk az Alapszabályt, az abban leírtaknak megfelelően gondoltuk a telep jövőjét. 
Visy László szerint a tagság átruházásával kapcsolatban új belépő (tagcsere) csupán addig tart, amíg 
van eladó tagság. Ezt követően belépési díj megfizetésével lehet belépni az Egyletbe. 
Baka Attila már korábbi közgyűlésen is felvetette, hogy az idősebbek, akik nehezen tudják kifizetni a 
tagdíjat, mentesüljenek a tagdíj megfizetése alól és pl. 10 évig használhassák a telepet. 
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Szépfy Márton tájékoztatja a tagságot, hogy a befizetett tagdíj az éves bevételünk 40%-a. A tagdíj és a 
tagi befizetések elmaradása a klub megélhetését veszélyeztetné.  
Tenke Tibor figyelmeztet az Alapszabályra, hogy az Egylet tagjának tagdíjat kell fizetnie. 
Gereben Gábor – mint alapító tag – elmondja, hogy alapításkor az volt a szándékuk, hogy minél több 
tagja legyen az Egyletnek, vagyoni értékű joggal ruháztak be az alapításba. Amennyiben ez az 
Alapszabályban változtatásra kerül, meg kell határozni, hogy az ezentúl belépő tagot érintse a 
változtatás, a korábban szerzett jogokat nem sértheti a módosítás. 
Horváth István kéri a Tagságot, hogy erre vonatkozó javaslataikat írásban nyújtsák be és a következő 
Közgyűlés foglalkozik az esetleges Alapszabály módosítással. 
Ambrózy György kéri Szépfy Mártont, hogy tájékoztassa a tagságot a korábbi években történt belépő 
tagok belépéséről és a belépési díj összegének megfizetéséről. 
Ignácz Károly levezető elnök további hozzászólás hiányában szavazásokra kéri a Közgyűlést. 
Szavazásra jogosultak száma 39 fő. 

 
10/2016.03.30. Határozat 

 
A közgyűlés 38 igen és 1 tartózkodással megszavazta a 2016. évi felnőtt tagdíjat:    

184.000 Ft. 
 

11/2016.03.30. Határozat 
 

A közgyűlés 38 igen és 1 tartózkodással megszavazta a 2016. évi belépési díjat:  
2.300.000 Ft 

 
12/2016.03.30. Határozat 

 
A közgyűlés 38 igen és 1 tartózkodással megszavazta a 2016. évi ifjúsági- és szépkorú 

tagdíjat: 92.000 Ft. 
 
5. napirendi pont 
Tagfelvétel 
Előadó: levezető elnök 
 
Az Alapszabályban leírtak szerint kell eljárnunk a belépéssel kapcsolatban. 6 próbaidős tag vár 
felvételre: Németh Balázs felvételét 2/3-os többséggel szavazhatja meg a Közgyűlés, Pavlyák Enikő 
(átruházás), Pintér András (közeli hozzátartozó), Regős Tenke Dóra (közeli hozzátartozó), Tenke Áron 
(közeli hozzátartozó), Zentai Zoltán (átruházás) felvételét 2/3-os többséggel utasíthatja el a Közgyűlés. 
Kifogás egyik jelentkező ellen sem érkezett, ezért az elnökség javasolja felvételüket. 
Szavazásra jogosultak száma 39 fő. 
 

13/2016.03.30. Határozat 
 

A Közgyűlés Németh Balázst 37 igen és 2 tartózkodással a Spartacus Vitorlás Egylet rendes 
tagjává megszavazta. 

 
14/2016.03.30. Határozat 
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A Közgyűlés Pavlyák Enikőt 38 igen és 1 tartózkodással a Spartacus Vitorlás Egylet rendes 
tagjává megszavazta. 

 
15/2016.03.30. Határozat 

 
A Közgyűlés Pintér Andrást 39 igen szavazattal a Spartacus Vitorlás Egylet rendes tagjává 

megszavazta. 
 

16/2016.03.30. Határozat 
 

A Közgyűlés Regős Tenke Dórát 37 igen és 2 tartózkodással a Spartacus Vitorlás Egylet rendes 
tagjává megszavazta. 

 
17/2016.03.30. Határozat 

 
A Közgyűlés Tenke Áront 37 igen és 2 tartózkodással a Spartacus Vitorlás Egylet rendes tagjává 

megszavazta. 
 

18/2016.03.30. Határozat 
 

A Közgyűlés Zentai Zoltánt 39 igen szavazattal a Spartacus Vitorlás Egylet rendes tagjává 
megszavazta. 

 
 
6. Napirendi pont 
Az év kormányosa, az év legénysége, az év ifjúsági sportolója, az év csillaghajósa és  
„A közösségért végzett munkáért” díjak átadása 
Előadó: levezető elnök 
 
Ignácz Károly átadja a szót a díjak átadóinak: Gereben Gábor, Visy László, Erdélyi Béla 
A díjak alapítói rövid beszédet mondanak, ismertetik a díj kiosztásának menetét. 
Az év kormányosát az előző évek győztes kormányosai választják. Az év legénysége címet a 
Versenyzők Tanácsa terjeszti elő, a Közgyűlés titkosan szavaz. A díj alapítói okiratában az szerepel, 
nem szükséges a Spartacus tagjának lennie a jelöltnek. Gyapjas Zsombor 470 junior 5. helyezést, 
Bezeréti Miklós Star EB-n 5. helyezést ért el. 
Az év csillaghajósa díj pontverseny alapján kerül kiszámításra. A Balatonon legeredményesebben 
teljesített versenyző kapja meg. A közösségért végzett munka díjazottjáról az Elnökség dönt. 
Majthényi Szabolcsra szavaztak az eddigi díjazott kormányosok, De Jonghe Arthur ifjúsági sportolónk 
kiemelkedő eredményeiért kapja a díjat. Csillaghajó hajóosztályban a hazai eredmények figyelembe 
vételével Forintos Róbert érdemelte ki a díjat. Ralovich Gábor áldozatkész segítő munkájáért – 
ifjúsági versenyzést segítő és versenyrendezés – kapja a díjat. 

 
2015. évben 

Az év kormányosa: Majthényi Szabolcs 
Az év legénysége: Bezeréti Miklós 

Az év ifjúsági sportolója: De Jonghe Arthur 
Az év csillaghajósa: Forintos Róbert 

Közösségért végzett munka díjazottja: Ralovich Gábor 
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13. Napirendi pont 
Egyebek 
Baka Attila korábban árajánlatot adott be a sólya, stég és motorosok javítására, felújítására. Sérelmezi, 
hogy nem kapott választ. A Klub patinájához nem illik az elhanyagolt Huba (pl. kárpit) és Tűzoltó, a 
stégek állapota is rossz. A kulturált Balaton védelméhez tartozik, hogy a hajók mosásakor az algás víz 
aknába folyjon és ne a Balatonba. Felajánlja az említett motorosok felújítását, szeretné megkezdeni a 
munkát. 
Horváth István köszönettel fogadja a felajánlást, melyet szívesen veszünk – természetesen a tagdíj- és 
kötelezettségek megfizetésén felül. A telepen történő felújításokat prioritási alapon a felújítási terv 
szerint végezzük. A csörlő elbontása és a térkövezés a bejáratnál megvalósult. A motorosok kapcsán 
Béci utánajárt, sajnos közel egy új motoros árán vállalják a felújítást. 
Erdélyi Béla: Ősszel felmértem a két motorosunk állapotát és megküldtem az elnökségnek. Marian 
elmondhatja, hogy mennyire baleset- és életveszélyes a Tűzoltó állapota, a deszkák elkorhadtak, a 
motorházat is fel kellene újítani. Attila felajánlását előre is köszönöm. A stégek, motorosok már vízen 
vannak, hétvégén versenyt rendezünk. 
Horváth István tájékoztatja a tagságot a büfé üzemeltetéséről. A Creative Catering Kft szerződése 
decemberben lejárt. Ezt megelőzően meghívásos pályázatot írtunk ki, az öt pályázatra jelölt között Ubi 
(régi bérlő) is szerepelt. A pályázat sikertelenül zárult, ezért az elnökség újabb pályázatot írt ki. Két 
ajánlat érkezett (régi bérlő és külsős jelentkező), melyből az elnökség a kedvezőbbet választotta. 
Megkötöttük a szerződést a Portness Kft-vel, az első versenyünkön a büfé már nyitva lesz. 
 
 
 
 
 
 

A levezető elnök egyéb napirendi pont hiányában a közgyűlést 20.45 órakor berekesztette. 
 
 
 

k.m.f. 


